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Springer Spanielklubben, Fullmäktige 2019-03-23 

 

Bakgrund 

 

Under 2018 har styrelsen sänt ut en remiss till lokalavdelningarna , samtliga aktiva 
lokalavdelningar har besvarat remissen. 

Remissen löd 

”Remiss till Springerklubbens lokalavdelningar ang fullmäktige eller årsmöte.Springerklubben 
har sedan början av 2000-talet (enligt stadgarna § 7 Fullmäktige) haft fullmäktigemötet 
istället för ordinarie årsmöte. Fullmäktigedelegater utses av klubbens lokalavdelningar. Då 
det i dagsläget blivit allt färre lokalavdelningar när flera har slagits ihop gör det att det för 
den enskilde medlemmen kan bli svårt att framföra enskilda åsikter. 

Frågan har därför kommit upp om det är lämpligt för Springerklubben att återgå till årsmöte 
istället för fullmäktige.” 

 

 Samtliga lokalavdelningar har inkommit med remissvar. 

 

Huvudstyrelsen har tagit del av alla lokalavdelningars synpunkter, vilka vi tacksamt noterar. 

Huvudstyrelsen har med rösterna 6 ledamöter för och 1 ledamot mot, beslutat att 
framlägga en proposition om att återgå till årsmöte.  

Majoriteten av styrelsens ledamöter anser att årsmöten stimulerar till ett ökat engagemang 
för klubbens verksamhet samt att nya medlemmar kan motiveras till ett ökat intresse för 
såväl klubbens verksamhet som för rasen. Det är viktigt att nya  medlemmar kan inbjudas till 
beslutande organ. 

Styrelsen är medveten om att detta innebär stadgeändring. 

 

För styrelsen  

Karin Wigstrand 

Kassör 


